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حسین جمش�یدی – ش�هروند| لیگ والیبال 
ب��ه روزهای پایان��ی نیم فصل خود نزدیک می ش��ود و 
تیم ها نیز در تلاش برای کسب مقامی بهتر هستند. در 
سال های اخیر با توجه به تعدد بازی های ملی انتقادات 
از برگزاری لیگ به صورت فشرده افزایش یافته بود اما 
امسال تیم ها در گروه تقسیم شدند تا فشار کمتری روی 
بازیکنان باشد، اگرچه هنوز هم می توان خستگی را در 
بدن ملی پوشان دید. یکی از بهترین بازیکنان ایران در 
رقابت های بین المللی اخیر وضع ملی پوشان را چندان 
مطلوب توصیف نمی کند. گفت وگوی »شهروند« با امیر 
غفور بازیک��ن ملی پوش تیم متین ورامی��ن در ادامه از 

نظرتان می گذرد. 
    بازی های متین در نیم فصل نخس�ت لیگ برتر 

والیبال به اتمام رسیده از نتایج تیم راضی هستی؟
شاید نتیجه موردنظر ما رقم نخورده اما این مسأله دلایل 
مختلفی دارد، البته ش��رایط ما در جدول بد هم نیست و 
اکنون بعد از ش��هرداری ارومیه دوم هس��تیم. مشکلات 
زیادی داشتیم که مصدومیت بازیکنان یکی از اصلی ترین 
آنها بوده اس��ت. حمزه زرینی مدت زیادی مصدوم بود و 
همچنین خودم چند هفته را به دلیل مصدومیت از دست 
دادم. فکر می کنم این موضوع، مهم ترین عاملی است که 

باعث شده نتایج خیلی خوبی نگیریم.
      فک�ر می کن�ی متی�ن، توانایی دف�اع از عنوان 

قهرمانی اش را دارد؟
با ب��ردی که در هفت��ه پایانی نیم فصل داش��تیم، به 
نظرم نتیج��ه بدی در 7هفته ابتدایی کس��ب نکردیم؛ 
البته با سیستمی که در لیگ والیبال ایران حاکم است، 
مرحله گروهی زیاد مهم نیس��ت و همه چیز در مرحله 
پلی آف مشخص می شود.  امیدوارم در مرحله پلی آف 
شاهد بازی های باکیفیت تری باش��یم زیرا بازیکنان تا 
آن زمان می توانند به آمادگی بالاتری برسند. همچنین 
ملی پوش��ان در تیم ه��ای مختلف پخش ش��ده اند و 

نمی توان از حالا قهرمان را پیش بینی کرد. 
    در حالی از خستگی صحبت می کنی که هر هفته 

یک بازی در لیگ انجام می شود!

درست اس��ت که مسئولان مس��ابقات را در دو گروه 
برگزار می کنند تا فشردگی کمتر باشد اما فشار زیادی 
روی ملی پوشان است زیرا ما دائما در مسابقه هستیم. 

شخصا آن قدر خسته ام که نای بازی کردن ندارم.
    با وجود گذشت نیم فصل از لیگ، کواچ همچنان 
به ایران نیامده؛  ب�ه نظر تو ندیدن بازی های لیگ از 

سوی سرمربی تیم ملی منطقی است؟
غیبت کواچ در ایران طبیعی است. فکر هم نمی کنم 
او حتی فیلم بازی های نیم فصل نخست را ملاحظه کند 
زیرا هیچ کدام از بازیکنان ملی پوش شرایط خوبی ندارند. 
تصور می کنم او برای بازی های پلی آف به ایران بیاید که 
بتواند بازیکنان را در اوج آمادگی ببیند و آن وقت درباره 

همه نفرات قضاوت کند. هنوز نه لیگ و نه بازیکنان جا 
نیفتاده اند، پس بهتر اس��ت که کواچ هم این بازی ها را 

نبیند زیرا ناامید می شود.
      اخیرا به دلیل پیش�رفت چشمگیر والیبال ایران، 
دیگر کشورها با مسائل سیاسی قصد تضعیف را دارند. 

این مسأله روی کار تیم ملی تأثیر خواهد داشت؟
ب��رای بازیکنان این مس��ائل اصلا مهم نیس��ت زیرا 
صددرصد تمرکز ما روی مسائل فنی است و این مسائل با 
تدبیر فدراسیون حل خواهد شد. انشاءالله که فدراسیون 
نیز در این راه موفق باش��د و بتواند موانع و مشکلات را 
کنار بزند اما مطمئن باشید هر فشاری روی ایران بیاید، 
فقط انگیزه مان را بیشتر می کند و این موضوع به ضرر 

حریفانمان خواهد بود.
     فدراسیون توانس�ت با تلاش خود میزبانی جام 
ملت های آس�یا را از آن خود کند. این مس�ابقات 
می توان�د والیب�ال ای�ران را برای نخس�تین بار به 

المپیک بفرستد...
حتی بزرگ ترین تیم های جهان نیز در برابر ایران در 
س��الن آزادی تهران به مشکل برمی خورند زیرا مردم با 
حمایتش��ان جو وحش��تناکی را برای حریفان درست 
می کنند. مطمئن باشید با حمایت بی نظیر مردم ایران 
می توانیم این رقابت ها را با قهرمانی به پایان ببریم و برای 

اولین بار به المپیک صعود کنیم.
     برخی معتقدند که درهای تیم ملی آن قدرها که 
گفته می شود، باز نیست و بازیکنان تیم ملی برای 
رقابت های  س�ال آینده تقریبا مشخص هستند. با 

این گفته موافقی؟
اصلا این طور نیس��ت. کواچ بع��د از ورودش به ایران 
تغییراتی را در ترکی��ب اصلی تیم ملی به وجود آورد که 
باعث شد برخی از بازیکنان سال های گذشته از ترکیب 
تیم کنار بروند. مربیگری یک امر س��لیقه ای اس��ت اما 
مطمئنا جوانانی که در لیگ هستند و خوب کار می کنند 
توسط مربیان ایرانی به کواچ معرفی می شوند. جایگاه 
هیچ بازیکنی در تیم ملی مستحکم نیست و همه انگیزه 

دارند تا خودشان را نشان دهند.

امیر غفور، ملی پوش والیبال در گفت وگو با »شهروند«: 

فشارهایسیاسی،والیبالایرانراتضعیفنمیکند
کواچ ملی پوشان را با این شرایط ببیند، ناامید می شود                          اولین صعود به المپیک را در تهران جشن می گیریم

روی خط فوتبال د  نیا

مورینیو، یک رکورد دیگر را هم شکست

جوانترین400تایی
ش�هروند| وقتی فصل گذشته ژوزه مورینیو بابت 
شکسته شدن رکورد بازی های خانگی بدون شکست 

همراه چلس��ی، بی��ش از ان��دازه داور را مقصر 
دانست، بار دیگر ثابت شد یکی از موفق ترین 
مربیان تاریخ معاصر فوتبال چقدر به حفظ 
رکوردها، رقم زدن دس��تاوردهای جدید 
و البت��ه اول ش��دن و اول ماندن اهمیت 
می دهد. حدود 6 ماه پس از آن شکست 

منحوس مقابل ساندرلند، حالا آقای 
خاص در ی��ک نکته آماری 

خاص، جای سرآلکس 
س��ن  گو فر
افسانه ای را اشغال 
کرده است. برتری 
2 گله چلسی در 
بازی 2 ش��ب 
هفته  پی��ش 
هم  د نز ش��ا

لیگ برتر، باعث شد سرمربی جاه طلب 
پرتغالی زودتر از هم��ه مربیان تاریخ 
لیگ انگلیس به اندوخته 400 امتیازی 

در لیگ جزیره برسد.
فقط در 174 بازی

قهرمان فصول 2003-2004 
لی��گ   2009-2010 و 
قهرمانان درحال��ی پس از 
مربیگ��ری در 174 بازی 
لیگ برتر، 400 امتیازی 
ش��ده که س��رآلکس 
فرگوسن برای رسیدن 
به ای��ن دس��تاورد، 
191 بازی راپش��ت 

سر گذاش��ت. در رده بعدی آرس��ن ونگر پر ناز و ادای 
این روزها قرار دارد. پروفس��ور فرانسوی در دویست و 
هشتمین همراهی آرسنال، رسیدن به 400 امتیاز را 
جش��ن گرفت. رافا بنیتس به یک بازی بیشتر از ونگر 
نیاز داشت و دیگر مربیان سابق لیورپول به نام های ژرار 
هولیه و کنی دالگلیش پس از 235 بار مربیگری )هولیه 
فقط در لیورپول و دالگلیش 2 دوره در لیورپول و یک 

دوره در نیوکاسل و بلکبرن( 400 امتیازی شدند.
میانگین برتر آقای خاص

سرمربی س��ابق بنفیکا، پورتو، اینتر و رئال مادرید 
در 174 بار مربیگری در چلس��ی، 122 برد )میانگین 
70 درصد پیروزی( و 401 امتیاز به دست آورده است. 
او در صورت فتح فص��ل جاری لیگ برتر پس از ونگر و 
سرآلکس فرگوسن به سومین مردی تبدیل می شود 

که در لباس مربیگری یک تیم لیگ برتر، 3 قهرمانی 
لیگ را تجربه می کند. از زم��ان اولین قهرمانی آقای 
خ��اص در انگلیس، تنها  3 مربی غیراز او )س��رآلکس 
فرگوسن، روبرتو مانچینی و مانوئل پیگرینی( قهرمانی 
در لیگ برتر را تجربه کرده اند؛ درحالی که از زمان شروع 
لیگ برتر در فص��ل 1993-1992 تا اولین قهرمانی 
مورینیو در چلسی هم همین تعداد مربی )3 مربی به 
نام های سرآلکس فرگوس��ن، کنی دالگلیش، آرسن 

ونگر( دست خود را روی جام فاخر لیگ برتر گذاشتند.
امتیازهای خانگی

مورینیو بخ��ش زی��ادی از 401 امتیاز خ��ود را در 
بازی های خانگی به دست آورده است؛ جایی که نقطه 
قوت او محسوب می شود. »مو« که رکورد 151 بازی 
بدون شکس��ت از 23 فوریه 2002 تا 2 آوریل 2011 
را رقم زد در چلس��ی هم رکورد جالبی داشت و قبل از 
بازی هفته های پایانی فصل گذشته لیگ برتر مقابل 
ساندرلند، 77 بازی متوالی بدون شکست لیگی را برای 

تنها قهرمان لندنی لیگ قهرمانان به ارمغان آورده بود.

شهروند| با این که 9روز 
مدیرعام��ل  بازداش��ت  از 
می گ��ذرد،  پرس��پولیس 
هنوز نه اق��دام مثبتی برای 
آزادی او انج��ام ش��ده و نه 
این که تصمیم خاصی برای 
جایگزین او در این باش��گاه 
گرفته شده است. حتی پای 
دیگر مدیران پرس��پولیس 
نیز روز گذشته به دادسرا باز 
شد تا مشخص شود مشکل 

به وجود آمده برای سیاسی کاملا جدی است.
نیمی از پرسپولیس در دادسرا

روز گذش��ته بهروز منتقمی، حسین کلانی، محمد 
پنجعلی و مهدی خواجه ون��د از اعضای تیم مدیریتی 
پرس��پولیس به عن��وان مطلع ح��دود 5س��اعت را در 
دادسرای فرهنگ و رسانه س��پری کردند تا به سوالات 
بازپ��رس ج��واب دهند. به گفته مس��ئولان باش��گاه 
پرسپولیس س��والات بازپرس اکثرا در زمینه ملاقات با 
عنصر ضدانقلاب در دیدار با مسئولان رئال مادرید بوده 
که به نظر اتهام اصلی حمیدرضا سیاسی به شمار می آید.

خداحافظی زودهنگام با سیاسی
در حالی حدود 6ماه از حضور حمیدرضا سیاسی در 
فوتبال می گذرد که عابربانک جدید این رش��ته خیلی 
زود از اسکناس هایی که در این راه خرج کرده، پشیمان 
است، کاری که باعث شده او به جایی برود که تا به حال 
در زندگی اش آن را تجربه نکرده بود. حالا 9روز از حضور 
او در زندان اوین می گذرد و خبرهای رس��یده حاکی از 
این است که به این زودی ها شاهد آزادی او نخواهیم بود. 
محمد صادقی، وکیل سیاسی در این باره به »شهروند« 
می گوید: »با توج��ه به پیچیدگی ای��ن پرونده به نظر 
نمی رسد که سیاس��ی به این زودی بتواند به محل کار 
خود برگردد ضمن این که طی آخرین صحبت هایی که 

با وی داش��تم او دیگر قصد 
ادامه فعالی��ت در فوتبال را 

ندارد.«
چه بلایی سر 

پرسپولیس می آید؟
با دس��تگیری سیاس��ی 
که با فص��ل نقل وانتقالات 
همزمان شد، پرسپولیسی ها 
دیگر پولی هم در این باشگاه 
ندیدند زیرا به ش��دت روی 
گاوصندوق عابربانک جدید 
فوتبال حساب باز کرده بودند اما حالا حتی در صورتی 
که مدیرعامل یا سرپرس��ت جدیدی زمام ام��ور را در 
دست بگیرد، هیچ پولی در کار نیس��ت. آن از اسپانسر 
خوش قول وزارت ورزش که خادم تعهد کرده بود باشگاه 
سرخ را به روزهای خوب خود بازگرداند، این هم از وضع 
عضو پولدار هیأت مدیره که با استفاده از همین قدرت 
مدیرعامل شد. جالب در این میان سکوت وزارت ورزش 
و شخص امیررضا خادم اس��ت که مثل اعضای داخلی 
باشگاه پرسپولیس فقط نظاره گر قضایا هستند، در حالی 
که یکی از نمایندگان ایران در لیگ قهرمانان آس��یا به 

شدت به تقویت از نظر بازیکن نیاز دارد.
مدیریت پرسپولیس جرات می خواهد

در حالی که به نظر می رسد پرونده حمیدرضا سیاسی 
در پرسپولیس در حال بسته شدن است، مسأله اصلی 
انتخاب جایگزین برای او خواهد بود. از بهروز منتقمی 
و جعفر کاشانی به عنوان سرپرستان احتمالی باشگاه در 
این مقطع نام برده می شود، اگرچه با توجه به مشکلات 
عدیده این باش��گاه قبول این س��مت به معنای واقعی 
جرات می خواهد. حتی در صورت انتخاب سرپرست نیز 
وقتی پولی در کار نباشد، پرسپولیس درجا خواهد زد، 
بلکه وزارت ورزش وارد شود و قصد داشته باشد اقدامات 

اشتباه خود را با کمک مالی به این باشگاه جبران کند.

ک��ه  روزی  ش�هروند| 
س��جاد ش��هباززاده،  تی��م 
س��ایپا را به مقصد استقلال 
ترک کرد، خیلی ه��ا بابت 
این انتقال امیر قلعه نوعی را 
مورد انتقاد قرار دادند اما او با 
عملکرد مطلوب خود جواب 
اعتماد سرمربی آبی پوشان را 
به خوبی داد. شهباززاده حالا 
ب��ا 9 گل زده نزدیک تری��ن 
تعقیب کننده لوسیانو ادینیو 

در صدر جدول گلزنان لیگ برتر است و این شم گلزنی 
چشم کارلوس کی روش سرمربی تیم ملی را نیز گرفت.

بازی برده را وا می دهیم
سجاد ش��هباززاده گفت وگوی خود با »شهروند« را 
با صحبت درباره بازی مقابل اس��تقلال خوزستان آغاز 
می کند: »بازی نفس��گیری بود. ما 3 بار از حریف جلو 
افتادیم اما گل خوردیم و این مسأله ناراحت کننده است. 
باید درباره این که 3 بار بازی برده را می دهیم،  بررسی و 
دلیل این موضوع مشخص شود. به هرحال فکر می کنم 
بازی زیبایی با استقلال خوزستان انجام دادیم و همه از 

تماشای این بازی لذت بردند،  حیف که پیروز نشدیم.«
نقش قلعه نوعی،  حیدری و کرار

مهاجم اس��تقلال در اهواز تعداد گل های زده اش را به 
عدد 9 رساند. او درباره گلزنی های متوالی اش می گوید: 
»برایم خیل��ی باارزش اس��ت که در تی��م بزرگی مانند 
استقلال توانسته ام این تعداد گل بزنم. مقابل استقلال 
خوزستان،  س��ومین بازی متوالی بود که توانستم برای 
تیمم گلزنی کنم و از این بابت خوش��حالم. البته در این 
موفقیت امیر قلعه نوعی بیش��ترین نقش را داشته و از او 
ممنونم که به من اعتماد دارد. همچنین خسرو حیدری 
و کرار جاسم هم نقش بسزایی با پاس های بی نقصشان به 
من داشته اند. از هواداران هم که همواره حمایتم کرده اند، 

 تشکر می کنم و امیدوارم در 
ادامه بازی ها نیز بتوانم برای 

تیمم مفید باشم.«
یک ساعت ترسناک 

در پرواز
درباره اتفاقات��ی که پرواز 
برگشت استقلالی ها از اهواز 
به هم��راه داش��ت،  حرف و 
حدیث های زی��ادی مطرح 
ش��ده اس��ت. ش��هباززاده 
 درباره نقص فنی هواپیمای
 آبی پوشان اینطور توضیح می دهد:   »همیشه یک دقیقه 
قبل از نشستن هواپیما بچه ها از جایشان بلند می شوند و 
وسایل شان را جمع می کنند و آن شب هم قبل از نشستن 
هواپیما همین اتفاقات داشت انجام می شد ولی هواپیما 
پس از آن که به باند فرودگاه نزدیک شد، دوباره اوج گرفت 
و به هوا رفت تا این دلهره برای همه ایجاد ش��ود که یک 
اتفاقی درحال رخ دادن است. بنده خدا خلبان می خواست 
به ما آرام��ش بدهد اما خیلی س��ریع همه فهمیدند که 
یک نقص فنی رخ داده و حدود یک س��اعت بالای تهران 
چرخیدیم. تعداد زیادی از سرنش��ینان را جابه جا کردند 
و همه در حال��ت آماده باش بودند تا اگر به زمین خوردیم 
سریع از هواپیما به بیرون بپریم. وقتی هواپیما روی زمین 

نشست باورمان نمی شد این اتفاق افتاد.«
جواب اعتماد کی روش

وی درباره دعوتش به تیم ملی فوتبال اینگونه توضیح 
می دهد:   »خیلی خوش��حال ش��دم. چون احس��اس 
می کردم که همه تلاش هایم به ثمر نشس��ته اس��ت. 
فقط امیدوارم که در اردوی تیم ملی هم بتوانم به اعتماد 
کی روش پاس��خ مثبت بدهم. من معتقدم که انگیزه و 
تلاش انسان اس��ت که باعث موفقیتش می شود و من 
ماه ها زحمت کش��یدم تا بتوانم پیراه��ن تیم ملی را به 

دست آورم و دوست ندارم راحت آن را از دست بدهم.«

پای همه مدیران سرخ به دادسرا باز شد

پرسپولیس در آستانه انفجار
 وکیل سیاسی: دیگر او را در فوتبال نمی بینید

سجاد شهباززاده در گفت وگو با »شهروند«:  

آماده بودیم از هواپیما بیرون بپریم
پیراهن تیم ملی را راحت از دست نمی دهم

آنهاکهموفقیتبوکسرانمیخواهند

نتایج تیم ملی بوکس ایران در رقابت های آسیایی 
اینچئون کره جنوبی باعث رضایت مدیران فدراسیون 
و همچنین مس��ئولان ورزش کش��ور ش��د اما کم 
نیستند افرادی که با نام کارش��ناس بوکس علاقه 
بیش��تری به کسب نتایج ضعیف نش��ان می دهند. 
افرادی که انگار از س��طح بوکس ایران و مس��ابقات 
قهرمانی کشور بی خبرند و بی کیفیت بودن مسابقات 
را شاهد نبودند که از تیم ملی انتظار معجزه دارند. در 
همه جای دنیا مسابقات قهرمانی کشور، عرصه ای 
اس��ت برای کشف اس��تعدادهای جوان اما در ایران 
حتی نیم استعداد هم کاشف به عمل نیامد. در این 
شرایط برخی افراد با شعار »نقد منصفانه« به دنبال 
خنثی سازی نقاط قوت فدراسیون هستند؛  شاید تنها 
راهی که این عده بتوانند سکان هدایت فدراسیون 

بوکس را در دست بگیرند، همین باشد. 
تجربه نش��ان می دهد حواش��ی به وجودآمده، به 
بوکس ضربه چش��مگیری وارد می کن��د. همه ما 
نتایجی را ک��ه در المپیک 2012 به دس��ت آمد به 
خاطر داریم که چه بس��ا با ادامه روند کنونی بوکس 
 ایران بار دیگ��ر ضربه خورده و نتواند در مس��ابقات
 پیش رو نتایج مفی��دی را به دس��ت آورد. البته که 
بوکس هم مانند تمام فدراسیون ها بی عیب و نقص 
نیست؛ مشکل بوکس ریشه ای است و این ریشه به 
استان ها برمی گردد. این مشکل به کمیته آموزش 
فدراسیون برمی گردد و به بهانه این مسأله نمی توان 
تیم ملی بوکس را زیر س��وال برد. از نظر نگارنده در 
به وجود آمدن چنین مشکلاتی برای بوکس ایران 
رئیس فدراسیون کمترین تقصیر را دارد.  او با تجربه 
سال ها حضور در راس فدراسیون باید از حالا بدون 
توجه به مسائل حاشیه ای برنامه ریزی مناسبی انجام 
دهد تا با بکارگیری پدیده ها در مسابقات آتی نتایجی 
درخور نام ایران حاصل شود. احسان روزبهانی ها به 
بوکس ایران جان تازه ای می دهند و اگر با هدفی جز 
کشف استعدادهای جدید برنامه ها ادامه یابد، چه بسا 

در المپیک بعدی هم نتوانیم کاری از پیش ببریم.

قزاقستان،مدعیمیزبانی
جامجهانی

قزاقستان خواهان میزبانی جام جهانی 2026 شد. 
»عادلبک شاکیس بکوف« رئیس فدراسیون این کشور 
ادعا کرد در سال2016 درخواست میزبانی جام جهانی 
2026 به اطلاع فیفا رسانده می شود. این خبر درحالی 
انتشار یافت که قرار است مسابقات جام جهانی 2018 
در کشور روسیه برگزار ش��ود و میزبانی دوره 2022 
نیز به قطر داده شده اس��ت. قزاق ها با امکاناتی  که در 
شهر آلماتی فراهم کرده اند، همچنین خواهان میزبانی 
مسابقات المپیک زمستانی در  سال 2022 شده و در 

این راستا با پکن به رقابت می پردازند.

اقدامنیکوکارانهزندانیبایرن
»س��وزی« همس��ر اولی هوینس، رئیس زندانی 
بایرن مونی��خ به نیابت از همس��رش در ی��ک برنامه 
رادیویی اعلام کرد قصد دارد به مناس��بت  س��ال نو 
مبلغی را برای کمک به کودکان بی بضاعت اختصاص 
دهد. پیامی که خانم هوینس از طریق ایمیل فرستاد، 
به این شرح است: »همسرم، اولی هوینس 10 هزار یورو 
کمک به برنامه خیریه »ساعت ستاره ها« اختصاص 
داده و می خواهد به این وس��یله از همه کسانی که با 
نگارش نامه های پرمهر به او روحیه دادند هم تش��کر 
کند.« مجری این برنام��ه هم گفت: »این ایمیل ما را 
بسیار غافلگیر کرد. مبلغ ذکر شده هم فوق العاده است. 

اولی هوینس قلب بزرگ و سخاوتمندی دارد.«

نگاه

ورزش جهان

تیتر بازی

 اینستاگرام

  کاروان تیم ملی فوتبال درحال��ی بامداد دیروز 
راه��ی آفریقای جنوبی ش��د که محم��د نوری و 
س��روش رفیعی به دلیل مش��کل مالیاتی و نظام 

وظیفه از همراهی تیم ملی بازماندند.
    کاروان جودوی ایران در مسابقات قهرمانی آسیا 
در رده س��نی جوانان با کسب عنوان ششم به کار 

خود پایان داد.
    سعید عبدولی قهرمان کش��تی جهان و عضو 
سازمان جوانان هلال احمر با حضور در کمپ های 
راهنمایی و س��لامت زائران اربعین حس��ینی در 
استان خوزس��تان به ارایه خدمات به زائران حرم 

مطهر اباعبدالله الحسین پرداخت.
  نیک بی��ن و گ��واری به عن��وان سرپرس��تان 
فدراسیون های اسکی و هندبال تا زمان برگزاری 

انتخابات معرفی شدند.

کفاش�یان: خودم از راه دور تیم مل��ی را کنترل 
می کنم/ در جریان کمک مردم به تیم ملی نیستم 

هدایتی: حاضرم به پرس��پولیس کمک کنم تا 
بازیکن بگیرد

درخش�ان: از پیش��نهاد هدایت��ی ممنونم اما 
نمی توانم بپذیرم 

جعفر کاشانی: مدیرعامل پرسپولیس نمی شوم 

یاسوشایامن!

نیلسون کوریا، دروازه بان برزیلی پرسپولیس 
ب��ا انتش��ار ای��ن عک��س از خ��ود، نس��بت به 
 نیمکت نشینی اش اعتراض کرده و نوشته است: 

.»I love sosha but or sosha or me«

 ابهام در ماجرای خرید خدمت توسط 
فوتبالیست ها

تأییدنظاموظیفه،تکذیبمجلس
ش�هروند|  پرونده فوتبالیس��ت هایی که کارت 
معافیتش��ان باطل ش��ده، بعد از گذش��ت چند ماه 
هنوز باز اس��ت و این بازیکنان هنوز تکلیف خود را 
نمی دانند. از سویی برخی به دنبال حل مشکل خود 
هستند و از سویی دیگر لایحه خرید خدمت سربازی 
که هنوز به تصویب مجلس نرس��یده، برخی از این 
بازیکنان را امیدوار کرده است. درحالی که مسئولان 
فدراسیون و حتی شخص کی روش انتظار داشتند 
در بحث ملی سازمان نظام وظیفه کمی کوتاه بیاید 
و به این بازیکنان اج��ازه بازی در تیم ملی را بدهد اما 
به نظر موضع این س��ازمان تغییری نکرده اس��ت و 
حتی سروش رفیعی که گفته می شد مشکل کارت 
معافیتش حل شده، نتوانست تیم ملی را در سفر به 
آفریقای جنوبی همراهی کند.  از طرفی دیگر درحالی 
مس��ئولان نظام وظیفه اعلام کرده اند، قانون خرید 
خدمت در صورت تصویب شامل حال فوتبالیست ها 
می شود اما رسایی، نایب رئیس کمیسیون اصل 90 
مجلس دراین باره می گوید: »فرصت خرید خدمت 
برای آنهایی است که غیبت داشته اند نه افرادی که 
جعل کرده اند. به همین دلیل تنها راه حل مشکل این 
بازیکنان سپری کردن خدمت سربازی در جایی به 

غیر از تیم های نظامی فوتبال است.«

حاشیه

اسکوربورد

 در حساس ترین بازی هفته شانزدهم لیگ برتر 

منچستریونایتد،لیورپولراتحقیرکرد

شهروند| شصت وشش��مین گل رونی در 100 
بازی اخی��رش در اولدترافورد با اولی��ن گل ماتا در 
لباس منچستریونایتد به لیورپول و هفتمین گل 
فن پرس��ی در 10 رویارویی اخیر مقابل قرمزهای 
آنفیلد همراه ش��د تا میهمان 3 بر صفر شکس��ت 
بخورد. به این ترتیب منچستریونایتد با کسب هفتاد 
و شش��مین پیروزی در صد و نود و یکمین جدال 
سنتی با لیورپول در پایان حساس ترین بازی هفته 
شانزدهم لیگ برتر به ششمین برد متوالی این فصل 
خود دس��ت یافت. در دیگر بازی آرسنال 4 بر یک 

نیوکاسل را از پیش رو برداشت.
هفته پانزده��م لالیگای اس��پانیا: والنس��یا 3- 
رایووایکانو صفر، کوردوبا صف��ر- لوانته صفر، مالاگا 

یک- سلتاویگو صفر و اسپانیول 2- گرانادا یک 
هفته پانزدهم بوندسلیگای آلمان: ماینتس یک- 

اشتوتگارت یک و لورکوزن1- مونشن گلادباخ1 

انصراف برزیل از میزبانی لیگ جهانی والیبال

شانس ایران برای صعود بالا رفت
درحالی که چندی پیش برزیل از سوی  FIVB به عنوان میزبان مرحله نهایی لیگ جهانی 2015 
معرفی شده بود، به علت نداشتن منابع مالی کافی و مشکلات مالی از این میزبانی انصراف داد. 
خبرها حاکی از آن است که لهس��تانی ها هم برای اخذ این میزبانی رایزنی ها و مذاکرات خود را 
آغاز کرده اند. بدین ترتیب شانس تیم ملی والیبال ایران برای حضور در مرحله نهایی لیگ جهانی 
2015 بیش از پیش افزایش یافت چرا که در صورت میزبانی روسیه یا لهستان، 3 تیم از گروه 4 
تیمی ایران صعود خواهد کرد و در صورت میزبانی ایران نیز تیم ملی کشورمان به طور قطع یکی از 

6 تیم حاضر در مرحله نهایی خواهد بود.

اکبر احدی
 سرمربی پیشین 
تیم ملی بوکس

 ورود اداره ورزش و جوانان تهران به ماجرای راه آهن

سوتکرکنندهلکوموتیو
ش�هروند| اوضاع یکی از قدیمی ترین تیم های 
فوتبال ایران، ه��ر روز بغرنج تر از دیروز می ش��ود. 
مش��کلات مربوط ب��ه مالکی��ت، راه آه��ن تقریبا 
بی افتخار اما با ریشه را تا آستانه انحلال تیم فوتبال 
پیش برده است. قرار بود مس��ئولان باشگاه دیروز 
در س��ازمان لیگ حاضر ش��وند تا بلکه ب��ا مذاکره 
گره ای از مشکلات باز شود اما آنها در جلسه حاضر 
نش��دند. درعین ح��ال اداره کل ورزش و جوان��ان 
اس��تان تهران به ماجرا ورود و بحث جدیدی را باز 
کرده است. نژادفلاح دراین باره می گوید: »دوستان 
باید حواسش��ان باش��د اگر راه آهن به دس��ته اول 
 س��قوط کند، هزینه امتیاز باش��گاه به یک دهم یا 
یک بیستم می رس��د. این را هم بدانید که به هیچ 
وجه اجازه خروج راه آهن از ته��ران را نمی دهیم.« 
اجازه بدهند یا نه، حمید استیلی دیگر سرمربی راه 
آهن نمی ماند: »هنوز قرارداد دارم و به عنوان نماینده 
دادستانی معرفی شده ام اما جوابی نگرفته ام. عملا 
در این تیم هیچ کاره محسوب می شوم.« کفاشیان 
می گوید موضوع مالکیت راه آهن، مسأله ای داخلی 
است و کنفدراسیون فوتبال آسیا نمی تواند به این 
ماجرا ورود کند: »به هرحال باشگاه های خصوصی 
مالکیت مشخصی دارند و الان هم که این باشگاه در 
اختیار مراجع قضایی است و این موضوعی نیست 
که  ای اف  سی حق ورود به آن را داشته باشد.« با این 

اوصاف، کلاف راه آهن هر روز پیچیده تر می شود. 

ذره بین


